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U heeft mij in uw brief van 5 december 2002 (kenmerk: M-02-42) verzocht om een 
reactie op de brief van de voorzitter van het College van Bestuur van het Albeda 
College van 29 november 2002 betreffende Educatieve Televisie. 
 
De brief schetst de (evaluatie van de) resultaten van het Experiment Educatieve TV 
en de procesgang rond de beslissing over de voortzetting van rijkssteun aan dit 
project. In de brief wordt de zorg uitgesproken dat overheidssteun aan het project 
zou worden stopgezet. 
 
De eerste fase van het project had het karakter van een experiment en had een 
looptijd van 1 september 2001 tot 1 september 2002. De in mei opgeleverde 
rapportage over de resultaten van het experiment en het in juni ingediende 
Werkplan 2003 boden mij onvoldoende houvast om voor 1 september 2002 een 
beslissing over al dan niet voortzetting van de rijksoverheidsbijdrage te nemen. Ik 
heb daarom besloten een kort projectonderzoek te laten uitvoeren naar de aanpak, 
de resultaten en de potentie van het project Educatieve TV. Het verslag van dit 
onderzoek “ ‘Birds eye view’ op ETV.nl ” is op 30 september j.l. opgeleverd. Een 
exemplaar is bijgevoegd. 
 
In het rapport wordt geconstateerd dat er in de experimentele periode hard is 
gewerkt en in korte tijd de zender ETV.nl is gerealiseerd. Tegelijkertijd wordt 
aangegeven dat men in de loop van het experiment van de oorspronkelijke 
doelgroep is afgedreven, dat er weinig zicht kon worden verkregen op het 
financiële reilen en  
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zeilen, en dat de aanpak, zoals het opzetten van een eigen productiebedrijf, niet 
altijd even gelukkig is geweest. Niettemin concluderen de onderzoekers, mede op 
grond van buitenlandse ervaringen, dat het benutten van een mediamix 
(Educatieve TV, teletekst, internet) bij het leren door bepaalde risicogroepen 
potentie heeft. Om dit te laten slagen zal er echter in de aanpak en organisatie van 
ETV.nl flink wat moeten veranderen. In de door de onderzoekers voorgestelde 
nieuwe aanpak is een beperkte financiële rol voor de rijksoverheid op landelijk 
niveau voorzien. Het gaat dan om de ondersteuning van een overkoepelende 
functie waarin conceptuele ontwikkeling en netwerkvorming voorop staan. De 
ontwikkeling van de lokale functie wordt gezien als een taak van de ROC’s en 
lokale partners.   
 
Over deze nieuwe aanpak ben ik met het Albeda College in gesprek. Mijn 
uitgangspunt daarbij is dat ik hecht aan de voortgang van het project, maar dan 
wel op basis van heldere afspraken over financiële verantwoording en resultaten 
en een minder prominente rol van de rijksoverheid in de financiering van het 
project. 
 
Het Albeda College heeft vorige week aangegeven over welke financiële 
consequenties we praten bij voortzetting van het project. Deze zijn groot. Er is 
door voorfinanciering van het productiebedrijf een tekort ontstaan van €1.370.000. 
Naast betaling van dit bedrag door de rijksoverheid wordt  verwacht dat de 
rijksoverheid gedurende de jaren 2003, 2004 en 2005 jaarlijks een subsidie van 
€2.678.000 aan ETV.nl verleent.  
 
Deze bedragen zijn hoger dan vooraf was geraamd. Tijdens het eerste jaar zijn er al 
ruime overschrijdingen geweest van het budget, die niet eerder aan mij zijn 
gemeld. Ook de schuld die het Albeda College in de periode september tot nu heeft 
opgebouwd is hoger dan verwacht. Deze is half november aan mij gemeld. We zijn 
dan ook in gesprek met E-TV om na te gaan of het mogelijk is dat op een wat 
andere manier op het experiment wordt voortgebouwd op basis van een betere 
financiële onderbouwing en met een minder grote financiering door de 
rijksoverheid. 
 
In het oorspronkelijke plan is al sprake van een eindige extra, rechtstreekse 
bekostiging vanuit het Rijk die in toenemende mate zou worden vervangen door 
reguliere bekostiging als gevolg van de inzet van   E-TV in het aanbod aan regulier 
bekostigde deelnemers in het (deeltijd)-beroepsonderwijs. Een zo substantiële 
extra bekostiging als door het Albeda College voorgesteld, past ten eerste niet in de 
besturingsfilosofie en decentralisatiegedachte, en zou ten tweede kunnen 
betekenen dat E-TV na vier jaar afhankelijk is van deze geldstroom, waardoor het 
toch een structurele subsidie zou kunnen worden. Dit vind ik ongewenst.  
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In mijn begroting is op dit moment geen ruimte aanwezig om E-TV op de door het 
Albeda College gewenste wijze in de lucht te houden. Zoals het er nu voor staat 
betekent dit dat E-TV op zal houden te bestaan. Ik ben echter met zowel de 
collega’s van Justitie/VenI als van SZW, alsook de gemeente in gesprek om een 
uiterste poging te doen het stopzetten van E-TV te vermijden. 
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